
    Nora den 17/1-2024 

Till: 

Kommunfullmäktige i Nora kommun 

 

Enkel fråga till styrelseordföranden i Nora Bostäder AB och Nora Fastigheter AB – Solveig Oscarsson 

 

Den 11/12 2023 antog styrelserna i Nora Bostäder AB och Nora Fastigheter AB varsin affärsplan för 

åren 2024-2029 (se bilaga till resp. styrelseprotokoll). 

Under avsnittet Ekonomi – Öka kapitalet i bolaget för att möjliggöra investeringar - (sid 8 – NB, sid 6 

NF) angavs att kapitaltillskott från ägaren som en möjlighet. Vidare att man skall analysera och ev. 

avyttra fastigheter. 

 

Fråga: 

Vilka kontakter har bolagen haft med ägarna gällande detta inom ramen för underställningsplikten 

och kommunfullmäktiges ägaransvar, samt när och uppskattningsvis i vilken beloppsstorlek föreligger 

behoven? 

 

Fullmäktigeledamot David Stansvik (V), 070-6112905 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  


